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Zápis z jednání krajské rady dne 6. 4. 2020  

místo konání: online         čas konání: 18:00–20:00 

přítomni podle prezenční listiny – členové krajské rady (s právem hlasovat): 

Dagmar Brabcová – Dáša (předsedkyně), Petr Brabec – Juan (místopředseda), Vít Henych – Bobr (místopředseda), Jakub 

Schejbal – Kiki (volený člen), Jan Petera – Slimák (Praha 2), František Topinka (Praha 3), Zbyněk Kocman – Zbýňa (Praha 

5), Judita Hačecká (Praha 8), Matěj Šturma – Vojín (Praha 9), Bartoloměj Sviták – Krtek (Praha 10) 

hosté: Daniel Miškovský – Bublina, Martin Philipp – Eddie, Katka Dittmayerová – Ferda,  

program: schválen dle zaslaného návrhu 

předsedající: Dagmar Brabcová – Dáša      zapisující: Anežka Marková 

termín příští rady: 4. 5. 2020 
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1. Připomínky k zápisu, úkoly  

K minulému zápisu nebyly připomínky.  

2. Medaile 

V minulých měsících bylo schvalováno hodně vyznamenání, z nichž některé byly krajské a jiné ústřední.  

Během toho se objevilo několik problémů, na něž Dáša s Juanem nyní upozorňují, aby se nemusely opakovat: 

• Žádost o udělení vyznamenání musí nejprve zpracovat medailová komise, která to následně předá PRJ, a některé 
žádosti se posílají ještě náčelnictvu. Je tedy třeba žádosti posílat s dostatečným předstihem, protože samotný 

tento proces trvá za běžných okolností kolem dvou měsíců. 

• Žádost by měla být úplná s podpisy a mělo by být jednoznačné, o který stupeň které medaile se žádá. Pokud 
si navrhovatel není jist, ať se zeptá medailové komise, která medaile je vhodná.  

Juan navrhl, udělat něco jako seminář pro PRJ, kde by se představila vyznamenání a medailová komise by naznačila 
způsob práce, jak podat žádost, co je důležité do ní uvést, aby měla šanci na úspěch. 

 

Z diskuse:  
František poznamenal, že někteří to dokážou využívat dobře, ale někde je k vyznamenáním trochu despekt. Bylo 

by pěkné, kdyby byli navrhováni lidi, protože něco udělali a ne proto, že jsou staří, což se v posledním roce hodně dařilo 
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a medailová komise schvalovala hodně žádostí i pro lidi mladších ročníků. Také by bylo pěkné, kdyby někde byli vyvěšení 

ocenění lidi i s tím, co udělali, aby mohli být příkladem pro ostatní. Tato myšlenka se ostatním líbila, byl by na to však 

potřeba souhlas vyznamenaných.  

 

 

3. Informace z online setkání náčelnictva a krajů 

Informace šly mailem. Ústředí pečlivě sleduje a analyzuje situaci.  
Tábory se zatím mají připravovat jako by měly normálně proběhnout. Je otázka, jestli je hygienici povolí. Ústředí 

je v kontaktu s hlavní hygieničkou a dá včas vědět. 

 

4. Koronavirová opatření, dobrovolnická činnost  

Dáša děkuje všem, že dělají to, co dělají. Kraj může pomoct s propagací přes konferenci nebo facebook, nebo se spojením 
s magistrátem… 

Valný sněm byl přesunut na 18.–20. září. Ivančena přesunuta na říjen. 

ZvaS proběhne v roce 2021, Praha 8 i Praha 9 počítá s organizací krajského kola. 

S červnovým grilováním se zatím počítá, pokud proběhne, bude 1. 6. od 18 hodin na Proseku. 

Kolečko o dobrovolnické činnosti a činnosti oddílů: 
Praha 2 – Slimák nemá bližší informace, zatím se nesvolávali, někde se pokoušejí o nějakou online činnost. 

Praha 3 – Oddíly rozběhly online činnost, pár lidí vyslyšelo výzvu na dobrovolníky, na dubnové poradě budou sdílet 
zkušenosti a získají z toho závěry.  

Praha 5 – Zbýňa zatím nenašel koordinátora pomoci, tak s okresní radou rozjeli informační kampaň. Propagují skauting 
online a JOTI. Informace se jim z lidí dostávají těžko, reakce jsou malé. Aktivita není centralizovaná. Roveři z Hiawathy 

nabídli online doučování dětem. 

Praha 6 – Jako jinde, tedy část oddílů si dala volno a řeší své věci, část dělá online činnost. Někteří se zapojují do pomoci 
a ti aktivnější si myslí, že je zbytečné to dělat okresně, protože to je dobré celopražsky.   

Praha 8 – Je to tam podobně jako jinde. Dobrovolnicky se zapojují spíš jednotlivci. Online schůzky někde probíhají 
někde ne a někdo zadává úkoly. 

Praha 9 – Mají zpětnou vazbu od rodičů na online činnost a ti to hrozně podporují, že si odpočinou od školy atd. Skupina 

vedoucích středisek, se aktivně snaží pomáhat ve svých oblastech, jednotlivé oddíly rozjely online program s dětmi 
s dobrou odezvou. Pracují se vším, co je dostupné (materiály od ústředí, vzdělávací Minecraft server, koronavirový modrý 

život). 
Praha 10 – Snažili se o okresní koordinaci dobrovolníků, ale někteří jsou spokojeni ve střediscích, jiní pod městskou 

částí. Parta kolem střediska Jaroslava Rady vytvořila šifrovací hru pro okres a možná to pošlou víc do světa. 

Děkujeme týmům, které pomáhají během situace, jmenovitě následujícím: 

Praha 4 Stanislav Míka – Standa 

Praha – Zbraslav  Václav Kulich – Sysel  

Praha 10 Martin Holenda – Houba  

Praha 5 Zbyněk Kocman 

Praha Dagmar Brabcová 

Praha 12 (a okolí) Jan Podzimek – Šikula 

Praha 9 - Prosek Jakub Petrák – Péťa 

Praha 20 - Horní Počernice Jakub Philipp – Crash  

Praha 9 Jan Pospíšil – Theiwaz 

Praha 10 Anna Kašparová 
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5. Různé 

Proběhla krátká diskuse o vzdělávání, které je teď přerušené. (Nota Bene bude mít druh víkend online.) 

Ještě před koronavirem byla větší poptávka než nabídka. Juan nadhodil otázku, jestli by se kraj neměl angažovat jinak 

než doteď (aktivněji). Z diskuze vyplynulo, že kurzy pořádané pod Prahou by měly držet místa pro lidi z Prahy. 

To se do jisté míry děje, ale překvapivě o to prý není takový zájem. Podle všeho je zájem hlavně o čekatelky, 
ale i o vůdcovky. Lidé, kteří se angažují v pražských kurzech, zaznamenávají účastníky spíš z jiných částí republiky. Ferda 

poznamenala, že mají na středisku Mufa, který má v plánu výhledově udělat nějaký kurz (nejspíš čekatelky, ale hledá 
teď poptávku). Je možné ho kontaktovat a třeba by pro nás nějaký kurz uspořádal.  

Minulá rada pořádala kurz střediskového minima, současné VT by rádo na podzim zahájilo další ročník, ale záleží 

na situaci. 

Dotace MŠMT byly na letošek schváleny v plné výši, jak to bude příští rok, se neví, ale prý pracují s nižší částkou. S MHMP 

se zatím ještě neví a všichni teď mají úplně jiné starosti.  

 

 

Zapsala: Anežka Marková        Schválil: Dagmar Brabcová 


